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Vragen van het lid Van der Veen
(PvdA) aan de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
de staatssecretaris van Financiën
over de fiscale aftrekbaarheid van
herfinanciering via eigen
werkmaatschappijen van apothekers.
(Ingezonden 5 november 2009)

1
Bent u op de hoogte van de
mogelijkheid die apothekers hebben
om hun in een werkmaatschappij
ondergebrachte apotheek na
aflossing van de goodwill opnieuw te
verkopen aan een nieuwe
werkmaatschappij waarvan zij zelf
ook eigenaar zijn (herfinanciering)?
Bent u op de hoogte van het feit dat
deze constructie regulier wordt
aangeboden door fiscale
dienstverleners?1

2
Is het waar dat door een dergelijke
constructie de rente op de
financiering van de goodwill in de
nieuwe bv opnieuw fiscaal aftrekbaar
is, en dat de nieuwe
werkmaatschappij opnieuw in
aanmerking komt voor een subsidie
voor startende ondernemers?

3
In welke mate wordt deze constructie
in Nederland toegepast? Klopt het
gerucht dat het om honderden
apotheken zou gaan? Welk bedrag is
de fiscus hiermee misgelopen? Welk

bedrag aan subsidie voor startende
ondernemers is hiermee uitgekeerd?

4
In welke mate, en bij hoeveel
apotheken, is het feit dat de goodwill
opnieuw verkocht is en gefinancierd
wordt de oorzaak van financiële
problemen van apotheker-eigenaren?

5
Acht u het mogelijk dat er door de
constructie, «verkopen aan jezelf»
sprake is van een financieel
schijnprobleem, gelet op het
statement van de Koninklijke
Nederlandse Maatschappij ter
bevordering der Pharmacie (KNMP)
dat veel apotheken verlies leiden?2

6
Welke juridische mogelijkheden zijn
er om de goodwill bij zorgverleners
niet meer fiscaal aftrekbaar te maken?

1 BDO CampsObers Accountants en
Adviseurs, brochure Adviesgroep Apothekers.
www.bdo.nl/apothekers
2 Brief KNMP d.d. 5 oktober 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 27 november 2009)

De vragen van het Kamerlid Van der
Veen (PvdA) over de fiscale
aftrekbaarheid van herfinanciering via
eigen werkmaatschappijen van
apothekers kunnen tot mijn spijt niet

binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat voor de
beantwoording informatie nodig is
waarover ik nog niet beschik.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks 15 december 2009.
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